
 
 

30th September, 2019             Circular No.: 19026 
 
Dear Parents/ Guardians, 
 
Excursion Day 2019 (Secondary Three) 
 
The Excursion Day will be held on 15th November, 2019 (Fri). The location is Butterfly Beach. The 
arrangement of the Excursion Day is as follows:  
 
Gathering time & location: 8:30 a.m. School 
Dismissal time & location: around 3:10 p.m. School (depart from Butterfly Beach at 2:30 p.m.) 
Transportation Fee:  $67 
 
This is a school function and every student is expected to attend. For any reasons your son/ ward cannot 
join this function, please submit a letter of excuse explaining the reason. He should report to school on 
that day.  
 
Students having financial difficulties e.g. those in receipt of Comprehensive Social Security Assistance or 
Student Financial Assistance Scheme Full Grant can apply for fee remission. 
 
Please complete the reply slip and return it with the transportation fee to the form teacher on or before 
10th October, 2019. 
 
Yours faithfully, 
 
 
 
Lee Ting Leung 
Principal 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Reply Slip (Circular No. 19026) 
Excursion Day 2019 (Secondary Three) 

I, the parent/ guardian of __________________________(student’s name) (Class: ___ No: ___ ), 
acknowledge the receipt of the circular regarding Excursion Day 2019 and my son/ward. 
 

 will attend the school excursion day. 
 will not attend the school excursion day. 

 
We would like to apply for fee remission and we are in receipt of 
 

 Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) 
 Student Financial Assistance Scheme (SFAS) Full Grant 

 
(Please put a tick “” in the appropriate box.) 

Parent’s/ Guardian’s Signature: ______________________ 

Parent’s/ Guardian’s Name: ______________________ 

Date: _________________ 



 
 

敬啟者：               通告編號：19026 
 

「中三級學校旅行」 
 

本校秋季旅行將於二○一九年十一月十五日 (星期五) 舉行。此為學校活動之一，各年級學

生必須參加。有關旅行詳情如下： 

 

日期：   二○一九年十一月十五日(星期五) 

地點：   屯門蝴蝶灣 

集合時間及地點：早上八時三十分於學校集合 

解散時間及地點：約下午三時十分於學校解散(下午二時三十分由屯門蝴蝶灣回程) 

交通費:   $67 
 

如經濟有困難，例如家庭現正領取「綜合援助」或「學生資助全費津貼」，學生可申請減免學

校旅行費用。 

 

請簽署下列回條並連同交通費於十月十日或之前交回班主任。倘若  閣下不允許  貴子弟參加

此項活動，請另具函說明原因。然  貴子弟仍須於該日上課時間回校。 

 

此致 

各家長 

陳瑞祺（喇沙）書院校長 

李丁亮  啟 

二○一九年九月三十日 


